
ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

MUNICIPIUL FĂLTICENI 
CONSILIUL LOCAL 

  
PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 9.01.2024, în cadrul şedinţei extraordinare a 
Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 

 
 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, 

prin Dispoziţia nr. 8 din data de 09.01.2024, în conformitate cu prevederile art. 134, 
alin. 1, lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 15 consilieri locali. Absentează următorii 
consilieri locali: Gavril Elena, Moroșanu Gabriel, Sandu Ioan – Sergiu, Stoica Cozmin 
și dl. primar, atribuțiile acestuia fiind preluate de către dl. viceprimar. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Bună ziua. Vă mulțumesc, 
pentru că ați avut timp să participați la această ședință extraordinară. Este prima 
ședință din anul acesta, ați primit ordinea de zi, avem două proiecte și o informare. 
   Se propune spre aprobare  ordinea de zi, în totalitate, respectiv:    
           1. Proiect de hotărâre privind utilizarea unor sume din excedentul anilor 
precedenti - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
           2. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor HCL nr. 
134/29.06.2023 referitoare la aprobarea contractării unei finanțări rambursabile 
interne în valoare maximă de 25.552.000 lei și aprobarea garantării creditului din 
venituri proprii - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 Ordinea de zi se aprobă in unanimite, respective cu 15 voturi „pentru”. 
           Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind utilizarea unor sume din excedentul anilor precedenți  - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Până la aprobarea bugetului, 
este necesar să asigurăm disponibilitatea financiară. Sunt cheltuieli care apar inerent 
și de aceea supunem aprobării dumneavoastră modificările și le voi prezenta. Din 
excedentul de la Piața Agroalimentară, ne-am propus folosirea sumei de 120 mii lei 
pentru salarii și utilități pe decembrie. Apoi, pentru continuarea lucrărilor de închidere a 
Depozitului temporar de deșeuri municipale Fălticeni, inițiatorul propune ca excedentul 
din anul precedent al bugetului fondurilor externe nerambursabile de 4.757.006,01 lei 
să fie utilizat în anul curent. După cum știți foarte bine, avem un bloc ANL în 
construcție pe strada Armatei. Constructorul ne-a cerut să avem branșament la rețea 
de gaze naturale, pentru a putea monta și verifica centrala termică. Inițiatorul propune 
alocarea sumei de 5.000 lei din excedentul anual al bugetului local și pentru această 
lucrare. Supun aprobării dumneavoastră acest proiect de hotărâre. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  



  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv 
cu 15 voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind modificarea prevederilor HCL nr. 134/29.06.2023 referitoare la aprobarea 
contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare maximă de 25.552.000 
lei și aprobarea garantării creditului din venituri proprii - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Avem acel credit aprobat de 
dumneavoastră, în valoare de 25.552.000 lei. A rămas o sumă neutilizată de 
10.494.886,24lei, pe care inițiatorul propune să o cheltuim astfel: Construire 
Grădiniță.... ea este implementată dar mai sunt niște bani de dat, 40 mii lei. O 
construcție extraordinară, realizată foarte modern cu tot ce trebuie. O să va placă, o să 
mergeți cu drag acolo. Alte sume, reabilitarea și eficientizarea termică a clădirii P+ 1 la 
Primărie. Este partea aceea care nu este prinsă, în valoare de 8.362.730 lei. 
Reabilitarea termică Școala Ciurea în valoare de 495.710 lei. Reabilitare și 
eficientizare termică a clădirii P+3, Internatul de la Colegiul Național ”Nicu Gane”- 
1.596.446,24 lei.  Acesta este ultimul obiectiv, care nu a mai fost prins până acum, în 
lista pentru credit. Se derulează prin Finanțare PNRR și asta e cota cu care trebuie să 
participăm noi. O altă modificare a listei de investiții o reprezintă încadrarea 
obiectivului de investiții, ”cofinanțarea  dezvoltării infrastructurii de apă în județul 
Suceava”, în categoria proiectelor care nu beneficiază de fonduri externe 
nerambursabile, conform recomandărilor Ministerului finanțelor.  Ca urmare a celor 
prezentate, valoarea totală a obiectivelor de investiții care beneficiază de fonduri 
externe nerambursabile și care vor fi finanțate din credit va fi de 1.996.400lei, iar a 
celor care nu beneficiază de fonduri externe nerambursabile, valoarea este de 
13.555.600lei.  
   D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 13 voturi „pentru”. Dl. 
cons. local, prof. Pintilii Marius – Claudiu și d-na cons. local Corbu Luminița – Claudia 
nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot.  
   D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                    SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   
  Consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru                 Jr. Mihaela Busuioc 


